
Protokół Nr 125/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 28 maja 2014 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta Nidzicki - p. Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta – Lech Brzozowski, 

członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński i p. Janusz Kwiatek oraz Dyrektor ZOZ – p. Anna Osłowska, 

Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – p. Iwona Urbanowicz, Kierownik Wydziału 

Budownictwa i Ochrony Środowiska – p. Agnieszka Szczepkowska i Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, 

Rozwoju i Zrządzania Kryzysowego – p. Jolanta Tymińska. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Starosta - Grzegorz Napiwodzki.  

 

Porządek obrad: 

I. Zespół Opieki Zdrowotnej: 

1. Wniosek o wyrażenie zgody na wydzierżawienie/użyczenie pomieszczeń w Przychodni Obwodowej  

w Nidzicy na cele nie związane z opieką medyczną. 

II. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Wniosek najemcy lokalu mieszkalnego w Napiwodzie o jego sprzedaż. 

2. Propozycja nabycia od Gminy Nidzica nieruchomości i oferta sprzedaży nieruchomości będącej 

własnością powiatu dla Gminy Nidzica. 

3. Informacje jednostek o wynajmie nieruchomości. 

4. Sprawy bieżące. 

III. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 

1.  Bieżące informacje. 

IV. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Uchwały w sprawach zatwierdzenia arkuszy organizacji placówek oświatowych. 

2. Wynagrodzenia nauczycieli za m-ce styczeń – kwiecień 2014 r. 

3. Opinia w sprawie wniosku Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy                            

o powierzeniu obowiązków Wicedyrektora z dniem 1 września 2014 p. Krzysztofowi 

Grochowskiemu. 

4. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie nowego zawodu, w którym prowadzone będzie 

kształcenie uczniów Zasadniczej Szkoły Zawodowej, wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie. 

5. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu w Nidzicy Nr XIII/68/07 z 

dnia 27 grudnia 2007 r. w sprawie wprowadzenia regulaminu określającego tryb i kryteria 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno-

wychowawcze.  

 

Ad. I. 1. 

p. Anna Osłowska wyraziła prośbę do Zarządu Powiatu o wydanie zgody na wydzierżawienie/użyczenie 

pomieszczeń w Przychodni Obwodowej w Nidzicy na cele nie związane z opieką medyczną. Dotyczy to jednostek 

funkcjonujących dotychczas w Przychodni, jak: Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna, Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie, Ochotnicze Hufce Pracy oraz nowych podmiotów. ZOZ chce przeznaczyć te pomieszczenia na 

dzierżawę w związku ze złożonymi ofertami i brak jest chętnych do wynajmu tych pomieszczeń do prowadzenia 

działalności medycznej. 

Zarząd, bez uwag, jednogłośnie podjął następujące uchwały: 

- Nr 375/2014 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie przez SPZOZ w Nidzicy w dzierżawę nieruchomości 

( 183,22 m2), 

- Nr 376/2014 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie przez SPZOZ w Nidzicy w dzierżawę nieruchomości 

( 127,60 m2), 

- Nr 377/2014 w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie przez SPZOZ w Nidzicy nieruchomości ( 102 m2), 

- Nr 378/2014 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie przez SPZOZ w Nidzicy w dzierżawę nieruchomości 

( 12,48 m2), 

- Nr 379/2014 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie przez SPZOZ w Nidzicy w dzierżawę nieruchomości 

( Hol). 

p. Anna Osłowska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 
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Ad. II. 1. 

p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że wpłynął wniosek najemcy lokalu mieszkalnego w Napiwodzie, 

będącego własnością powiatu, o sprzedaż tego lokalu.  

p. Lech Brzozowski przypomniał, że Zarząd stoi na stanowisku, iż lokal ten nie jest na sprzedaż. 

p. Iwona Urbanowicz zaznaczyła, że uspokajała obawy lokatora, ponieważ ma on umowę na czas 

nieoznaczony. Z mocy prawa, w sytuacji, gdyby lokal sprzedawano, miałby pierwszeństwo nabycia go. 

Zapewniała, że jego pobyt jest tam zagwarantowany. Ponadto radni zawsze podkreślali, że sprzedaż lokalu 

użytkowego na rzecz Stowarzyszenia może nastąpić pod warunkiem zapewnienia mieszkania dla lokatora.  

Korzystając z okazji p. Urbanowicz poinformowała, że wykonywane są czynności mające na celu 

przygotowanie lokalu użytkowego do sprzedaży. Zostały zakończone prace związane ze wznowieniem granic 

nieruchomości i obecnie zostało zlecone sporządzenie wyceny tej nieruchomości.  

Pan Starosta podsumował, że lokatorowi należy odpowiedzieć tak, jak poprzednio, że lokal mieszkalny nie 

jest na sprzedaż.  

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła proponowaną treść odpowiedzi, którą Zarząd jednogłośnie zaakceptował. 

 

Ad. II. 2. 

p. Iwona Urbanowicz przypomniała propozycję Burmistrza Nidzicy dotyczącą nabycia działki przy ul. 

Olsztyńskiej. Zgodnie z projektem rozbudowy drogi 545, grunt ten łączy projektowaną drogę z drogą powiatową. 

Obecnie trwa podział nieruchomości. Projekt uchwały Burmistrz przedstawi Radzie Miejskiej, o czym również 

poinformuje władze powiatu. 

Natomiast Zarząd Powiatu zaproponował Gminie Nidzica nabycie drogi stanowiącej własność powiatu, 

użytkowanej niegdyś przez szpital. Obecnie ma ona charakter drogi, z której korzystają mieszkańcy bloków w 

sąsiedztwie szpitala, a zatem spełnia kryteria drogi gminnej. Propozycja ta jednak nie zainteresowała Burmistrza. 

 

Ad. II. 3. 

p. Iwona Urbanowicz przestawiła informacje o wynajmie nieruchomości przez placówki oświatowe: 

- ZSZiO zawiadamia o zamiarze podpisania umowy na najem miejsca na dystrybutor automatyczny na 

napoje, zajmujący ok. 1 m2 na parterze budynku przy ul. Wyborskiej; umowa zawarta zostanie od 5 maja 

do 31.12.2014 r. na kwotę 101 zł brutto z wyłączeniem wakacji; 

- informacja o zamiarze podpisania w dniu 12.05.2014 r. umowy z ośrodkiem nauki jazdy na korzystanie z 

placyku manewrowego w pow. ok. 400 m2, znajdującego się przy Sali gimnastycznej przy ul. Wyborskiej 

12; umowa zawarta zostanie na okres 20.05 – 20.07.2014 r. za kwotę miesięczną 108,82 zł netto + VAT; 

- ZSRiO informuje, że w dniu 9.05.2014 r. podpisze umowę na najem stołówki internackiej wraz z 

zapleczem kuchennym i łazienką na przyjęcie komunijne w dniu 11.05.2014 r.. całkowity koszt wynajmu 

wyniesie 1100 zł ; 

- ZSRiO zamierza również podpisać umowę na wynajem sali nr 24 a adaptacją kuchenną na przyjęcie 

komunijne, które odbędzie się w dniu 25.05.2014 r. Całkowity koszt wynajęcia wyniesie 250 zł; 

- ZSRiO informuje o kolejnej umowie w terminie 16.05-17.05 2014 r. na wynajem pokoi, stołówki o pow. 

101,67 m2 w internacie ZSRiO dla grupy 39 sportowców. Pobyt obejmował będzie również dwa posiłki. 

Planowany zysk, po odliczeniu kosztów, wynosi 1.355 zł; 

- ZSZiO informuje, że w dniu 24.04.2014 r. podpisze dwie umowy na najem lokalu w budynku szkolnym 

przy ul. Jagiełły 3  o pow. 42 m2 w terminie od 28.04 do 02.06.2014 r. na 15 godzin za cenę 1 godz. 12,87 zł 

netto, na łączną kwotę netto 193,05 zł z ośrodkami szkolenia kierowców. 

 

Ad. II. 4. 

p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że WSA w Olsztynie 20 maja br. rozpatrywał skargę na decyzję 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, który utrzymał w mocy decyzję Starosty Nidzickiego na budowę elektrowni 

wiatrowej.  

Ponadto Wojewoda prowadzi postępowanie w sprawi dopuszczenia mieszkańca do udziału w postępowaniu 

jako strona. Sprawa dotyczy budowy kolejnej elektrowni wiatrowej. 

 

p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a dołączyła p. Agnieszka Szczepkowska.  
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Ad. III. 

p. Agnieszka Szczepkowska poinformowała o wniosku Wójta Kozłowa o zaopiniowanie projektu planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie m.  Kamionki i Dziurdziewa, gm. Kozłowo. Zaznaczyła, że żadna z 

jednostek nie wniosła do niego uwag. Projekt przygotowywany jest pod budowę elektrowni wiatrowych. 

Zarząd Powiatu przyjął informację do wiadomości. 

 

Następnie p. Agnieszka Szczepkowska poinformowała, że Burmistrz Nidzicy wydał zezwolenie na wycinkę 

dwóch drzew rosnących przy parkingu Starostwa Powiatowego w Nidzicy.  Po 6 października br. można je wyciąć. 

W zamian należy posadzić dwa nowe drzewa. 

 

Ad. IV. 1.  

Pani Jolanta Tymińska poinformowała, że arkusze organizacji placówek oświatowych wpłynęły w terminie. 

Po ich analizie, 23 maja br. opiniowała je Komisja Oświaty i uwag nie wniosła. Podkreśliła, że przygotowane 

uchwały określają zatwierdzenie arkuszy warunkowo, poza Poradnią Psychologiczno-Pedagogiczną, ponieważ tu 

zmian nie będzie. Kierownik Wydziału OZK zaznaczyła, że w perspektywie nadchodzącego niżu demograficznego 

przyjęto wariant pesymistyczny i zmniejszono ilość godzin dydaktycznych w szkołach. Podpisano umowy 

zmieniające warunki pracy.  

Pan Starosta zaznaczył, że jeśli nabór będzie lepszy, niż planowany, to wcześniejsze działania będą cofnięte. 

p. Jolanta Tymińska omówiła arkusz organizacji Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w 

Nidzicy, gdzie zaplanowano nabór do jednej klasy LO, trzech klas technikum, jednej klasy zasadniczej szkoły 

zawodowej. Nastąpiło ograniczenie etatów 6 nauczycieli przedmiotów ogólnych. 2 osoby odchodzą na emeryturę, 

co złagodziło skutki niżu. Pojawił się problem osób objętych ochroną przez związki zawodowe. Na ograniczenie 

warunków pracy prawie wszyscy wyrazili zgodę. Jeśli nie będzie zgody, to nastąpi wypowiedzenie. 

p. Janusz Kwiatek zaznaczył narastający problem odchodzenia uczniów do działdowskich szkół. 

Pan Starosta uważa, że same arkusze świadczą o tym, że trzeba pracować nad naborem. 

Uwag odnośnie projektu organizacji szkoły nie było.  

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 380/2014 w sprawie zatwierdzenia arkusza 

organizacji Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

p. Jolanta Tymińska omówiła arkusz organizacji Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego                       

w Nidzicy, w którym przewidywany nabór nie jest duży. Jedyna uwaga to 12 godzin więcej dla nauczycielki                               

j. polskiego zastępującej osobę przebywającą na urlopie macierzyńskim, która wraca w ciągu roku szkolnego. 

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 381/2014 w sprawie zatwierdzenia arkusza 

organizacji Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Nidzicy, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

p. Jolanta Tymińska omówiła arkusz organizacji Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących                          

w Jagarzewie. Zaplanowano nabór do jednej klasy gimnazjum i jednej klasy technikum. Klasy liceum się nie 

planuje. Zmniejsza się liczba godzin dydaktycznych w przypadku 5 nauczycieli i wszyscy podpisali umowy 

zmieniające warunki pracy. 

Uwag nie było. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 382/2014 w sprawie zatwierdzenia arkusza 

organizacji Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

p. Jolanta Tymińska przedstawiła arkusz organizacji pracy Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w 

Nidzicy. W tym przypadku nie ma żadnych zmian. 

Zarząd Powiatu bez uwag jednogłośnie podjął uchwałę Nr 383/2014 w sprawie zatwierdzenia arkusza 

organizacji Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Nidzicy, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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p. Jolanta Tymińska omówiła arkusz organizacji pracy Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, gdzie 

zaplanowano nabór do trzech klas liceum i jednej – gimnazjum. Zmniejszy się liczba godzin dydaktycznych w 

przypadku pięciu nauczycieli. W większości nie będzie nadgodzin i od września średnie wynagrodzenie nie będzie 

możliwe do osiągnięcia.  

Zarząd Powiatu bez uwag jednogłośnie podjął uchwałę Nr 384/2014 w sprawie zatwierdzenia arkusza 

organizacji Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

p. Jolanta Tymińska omówiła arkusz organizacji pracy Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy. Nabór 

w tej jednostce zależny jest od naborów w Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących oraz Zespole Szkół 

Rolniczych i Ogólnokształcących. W placówce jednej osobie wypowiedziano warunki pracy, ponieważ nie 

przewiduje się godzin z technologii drewna. Jeżeli będzie potrzeba zatrudnienia tego nauczyciela na kursach to 

zostanie on zatrudniony na umowę zlecenie. Ponadto nastąpiło zmniejszenie godzin w zawodzie hydraulik. W 

związku z tym jeden nauczyciel otrzymał zmniejszenie etatu oraz jedna osoba chce odejść na świadczenie 

kompensacyjne. Po tych zmianach, przy takim jak planujemy naborze, kadra w CKP będzie wystarczająca.   

Zarząd Powiatu bez uwag jednogłośnie podjął uchwałę Nr 385/2014 w sprawie zatwierdzenia arkusza 

organizacji Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV. 2. 

p. Jolanta Tymińska przedstawiła wynagrodzenia nauczycieli za okres styczeń-kwiecień 2014 r. 

Poinformowała, że nauczyciele osiągają średnią we wszystkich grupach awansu zawodowego i sytuacja taka 

utrzyma się do sierpnia. Dodała, że zestawienie obrazuje obecną sytuację, bez zmniejszeń etatów, czy innych 

działań, które widoczne będą we wrześniu. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

Ad. IV. 3. 

p. Jolanta Tymińska przedstawiła prośbę Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących                

o zaopiniowanie kandydatury p. Krzysztofa Grochowskiego na zastępcę dyrektora, w miejsce odchodzącego na 

emeryturę p. Szcześniaka. 

Pan Wicestarosta uważa, że jest to dobry moment na rozważenie propozycji radnych o redukcję stanowisk 

wicedyrektorów w tej szkole. Można by rozszerzyć obowiązki pozostałych wicedyrektorów. 

Pan Starosta zaznaczył, że dyrektor ZSZiO prosił, żeby jednak powołać wicedyrektora ze względu na maturę 

i rozbudowaną procedurę nowych egzaminów zawodowych. Ma do tego kandydata zaufanie. Jest to osoba nie 

konfliktowa, która bez problemu powinna sobie poradzić z nowymi obowiązkami.  

p. Jolanta Tymińska stwierdziła, że gdyby przyjąć propozycję p. Wicestarosty, finansowo wyszłoby na to 

samo. Kierownikowi trzeba by zabezpieczyć więcej godzin dydaktycznych. 

Pan Starosta zaznaczył, że w Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących jest wiele więcej uczniów, 

niż w Zespole Szkół Ogólnokształcących. Panuje w niej pewna specyfika. Szkołę czeka cała procedura 

przeprowadzenia starej i nowej matury i egzaminów zawodowych. Nie ma podstaw twierdzić, że dyrektor 

przesadza. Proponuje poczekać z ewentualnymi zmianami do czasu naboru. 

Pan Wicestarosta uważa, że skoro nabory będą mniejsze, to trzeba uprzedzać fakty. 

p. Robert Radzymiński dodał, że łatwiej jest wykorzystać sytuację i ograniczyć zatrudnienie, niż później 

podejmować decyzję, bo będzie ona dotyczyć konkretnej osoby. Na razie jest kandydat. 

Pan Starosta stwierdził, że dotąd wprowadzono wiele ograniczeń wydatków. Ze względu na przygotowanie 

się do nowego egzaminu zawodowego i specyfikę szkoły, nie wprowadzałby zmian organizacyjnych, przynajmniej 

na razie. Kandydaturę na wicedyrektora popiera rada pedagogiczna. Dałby mu okazję się sprawdzić. Do Pana 

Starosty trafiły argumenty dyrektora. 

p. Janusz Kwiatek podkreślił, że w szkołach jest wiele biurokracji, ciągle powstają różne nowe rzeczy, które 

wymagają dodatkowych godzin pracy na tworzenie dokumentacji 

p. Robert Radzymiński stwierdził, że to Rząd tak działa. Nauczyciele powinni być skupieni na uczniach, a nie 

na dokumentacji. 

Pan Starosta podsumował dyskusję i proponował przy już poczynionych ograniczeniach, poprzeć wniosek 

dyrektora. Po naborze  można ewentualnie powrócić do tematu.  
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Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował kandydaturę p. Krzysztofa Grochowskiego na 

zastępcę dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy. 

 

Ad. IV. 4. 

p. Jolanta Tymińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie nowego 

zawodu, w którym prowadzone będzie kształcenie uczniów Zasadniczej Szkoły Zawodowej, wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie (stolarz). Zainteresowanie technikum maleje, 

dlatego proponuje powołać szkołę zawodową.  

Pan Starosta uważa, że potrzeba więcej pracowników z wykształceniem zawodowym.  

p. Jolanta Tymińska dodała, że Nidzicki Klub Biznesu ma o tym zawodzie pozytywną opinię i jest na niego 

zapotrzebowanie. 

p. Janusz Kwiatek zapytał, czy nie byłoby łatwiej dotrzeć do szkoły w Nidzicy, niż do Jagarzewa.  

Pan Starosta odparł, że w Nidzicy jest klasa wielozawodowa, w której można się uczyć również tego 

zawodu. 

Pan Wicestarosta zaznaczył, że ZSRiO nawiązał współpracę z Ikeą, a nie ma naboru do technikum. Może  

będzie więcej chętnych do szkoły zawodowej. 

p. Jolanta Tymińska odpowiedziała p. Kwiatkowi, że przyjęto taki rozkład jazdy, że nie ma problemu z 

dotarciem do szkoły. 

Więcej uwag i pytań nie było. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 386/2014 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

nowego zawodu, w którym prowadzone będzie kształcenie uczniów Zasadniczej Szkoły Zawodowej, 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie, która stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

 Ad. IV. 5. 

p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu w 

Nidzicy Nr XIII/68/07 z dnia 27 grudnia 2007 r. w sprawie wprowadzenia regulaminu określającego tryb i kryteria 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno-

wychowawcze. Zaznaczyła, że przez podjęcie uchwały zrealizowane zostanie zalecenie RIO w Olsztynie z ostatniej 

kontroli o zmianę zapisu dotyczącego specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli na: „(…) w wysokości co 

najmniej 1% planowanych wynagrodzeń osobowych (…)”.  

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował przedstawiony wyżej projekt uchwały Rady Powiatu. 

 

p. Jolanta Tymińska opuściła salę obrad. 

 

Pan Starosta poinformował członków Zarządu o działaniach podejmowanych w sprawie uzyskania dotacji na 

realizację boiska wielofunkcyjnego. Urząd Marszałkowski przyznał Powiatowi Nidzickiemu 150.000 zł na to 

zadanie, a w dniu dzisiejszym wyda opinię, która wraz z kompletem dokumentacji wysłana zostanie w dniu 

jutrzejszym do Ministerstwa Sportu i Turystyki.  

Ponadto przypomniał o zabezpieczonych środkach na realizację programu zdrowotnego z Funduszy 

Norweskich. Wczoraj wpłynęła zamówiona dokumentacja i jest obecnie analizowana. W następny poniedziałek 

zostanie wysłany wniosek. Może tym sposobem uda się coś zdziałać w kwestii chorób układu oddechowego. 

Pan Starosta poinformował również, że ogłoszony został kolejny konkurs  na wykonanie prac geodezyjnych 

związanych z modernizacją ewidencji gruntów i budynków na obszarze obrębów ewidencyjnych Jastrząbki, 

Krajewo, Leśniewo Wielkie, Zaskórki i Zdzięty, gmina Janowiec Kościelny, powiat nidzicki, województwo 

warmińsko-mazurskie oraz przeprowadzeniem klasyfikacji gruntów, na których nastąpiła zmiana użytków 

gruntowych. Do 6 czerwca br. wyznaczono termin składania ofert. 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Zarządu zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 


